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Saksnr 20/425, journalpost 22/2055, Områdereguleringsplan for Vaset sentrum til 2. offentlig 

ettersyn 

Høringsuttalelse fra Vestre Slidre Hytteforening 

 

 

Vaset sentrum, redusert planområde 

Vestre Slidre Hytteforening stiller seg positiv til at området for Vaset sentrum er redusert og at 

hytteområdene i nord og øst, og skiløypa langs Soltjednvegen er tatt ut av forslaget.  

 

Elva/turstier, gang‐ og sykkelveier, skiløyper 

Vasetvatn og elva er en ressurs for Vaset. Vestre Slidre Hytteforening mener at elva og området langs 

Vasetvatn må behandles som viktige miljøelementer i planen, med grønne områder, 

sammenhengende tur og sykkelsti og om vinteren med sammenhengende skiløype.  

 

Eventuell bygging på myr og dyrket mark 

Det bør være et absolutt krav at det ikke bygges på myr. Vi leser det slik at dette området i planen er 

tatt ut.  

Vestre Slidre Hytteforening mener prinsipielt at også bygging på dyrket mark bør unngås.  

 

Krav til omgivelser/landskap/miljø 

Det har tidligere vært stilt beskjedne krav til utomhusområdene ved nybygging av næringsbygg på 

Vaset. Tomtene er ofte bare fylt opp og flatet ut med grus uten skille mellom myke trafikanter og 

kjøring/parkering. En ny plan for Vaset sentrum bør stille strengere krav til miljø og omgivelser. Dette 

gjelder også områdene langs elva der landskapet ved eventuelle inngrep, må bevares og 

gjenopprettes. 

 

Sentrumsbygging langs Panoramavegen  

Planen legger opp til at virksomheten i Vaset sentrum skal legges på begge sider av Panoramavegen. 

Panoramavegen er gjennomgående med en god del trafikk. Trafikken vil øke med økt hyttebygging. 

Hensynet til interntrafikk og fotgjengere må ivaretas i planen. 
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Fylkeskommunens kommentarer til planen 

Det er urovekkende at Statsforvalteren er såpass krass i sine kommentarer ved 1. høring av planen og 

fremmer «motsegn» på en rekke områder. Det gjelder blant annet hensyn til vassdrag og strandsone 

og manglende drøfting av problemene rundt arealutnytting med blanding av forskjellige næringer og 

boliger.  

Vestre Slidre Hytteforening mener at kommentarene fra Fylkeskommunen er viktige og bør få større 

oppmerksomhet ved videre behandling av planen. 

 

Illustrasjon av intensjonene i planen 

Vestre Slidre Hytteforening mener, i likhet med Fylkeskommunen, at planen er for åpen og at det er 

vanskelig å vurdere konsekvensene av tiltakene. Vi tror illustrasjoner som viser intensjonene i planen 

ikke vil være bortkastet arbeid, slik kommunen hevder. Tvert imot tror vi slike illustrasjoner, utført av 

fagfolk, vil inspirere og gi større kvalitet i framtidig utvikling og utbygging. Det vil også føre til en mer 

åpen debatt om en viktig plan. 
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